

# 香港大學民意研究計劃

## 「3.23 民間全民投票計劃」捐款表格

PopVote 普及投票
English | 中文

主頁
捐助支持
民間全民投票研究
查詢

### 目標

- 若籌得50萬元，將建構網上全民投票系統及設立 1 個票站
- 若籌得60萬元，將增至 3 個票站
- 若籌得70萬元，將增至 5 個票站
- 若籌得80萬元，將額外建構「學界影子投票系統」
- 若籌得超過80萬元，將把餘額用作開拓網上平台和其他民間投票項目

### 現時獲得的捐款

港幣 \$0

### 網上認捐

捐助者聯絡資料

捐助者名稱

以「無名氏」匿名捐款

聯絡電話

電郵地址

聯絡地址

捐助資料

捐助款額 港幣 \$

付款方法

支票 (寄往本計劃)

銀行轉帳 (直接傳入本計劃的指定戶口)

其他, 請註明:

捐助條款

- 所有收集的個人資料只會用於此籌款項目，不會向第三者披露。
- 活動一個月後，民研計劃將會公佈財務報告，交代資金來源及用途。

遞交

本網站內一切內容與香港大學立場無關。民意專欄內的文章及民意平台內的言論及法律責任由作者自負，其餘內容則由民意研究計劃總監鍾庭耀博士負責。網站所載資料，包括問卷提問方式及各份研究報告，除非特別註明，知識產權皆由香港大學民意研究計劃擁有，透過本網站向外全面開放。各界人士使用有關資料時，敬請註明出處。

香港大學民意研究計劃版權所有。 本網站由webmaster@hkupop.hku.hk製作。

# THE UNIVERSITY OF HONG KONG PUBLIC OPINION PROGRAMME

## “3.23 Civil Referendum Project” Donation Form

PopVote 普及投票
English | 中文

Home
Donate Now
Research on Referendums
Enquiry

### Target

- If raised HKD 500,000, there will be an offsite voting system constructed and 1 onsite polling station
- If raised HKD 600,000, there will be up to 3 onsite polling stations
- If raised HKD 700,000, there will be up to 5 onsite polling stations
- If raised HKD 800,000, there will be an extra "school voting system" constructed
- If raised over HKD 800,000, the surplus will be used to develop the online platform and other civil referendum projects

### Total contributions received

HKD \$0

### Pledge a donation

#### Donor's Contact Information

Donor's name

The donor wishes to remain anonymous

Contact number

Email address

Contact address

#### Donation Information

Amount HKD \$

Payment method

Cheque (Mail to our office)

Bank Transfer (Direct Transfer to our bank account)

Others, please specify:

#### Donation terms

- All personal information collected will be used for this fund-raising project and will not be disclosed to any third parties.
- One month upon project completion, POP will publish a financial report in account of the funding source and usage of money.

Submit

Everything carried in this website does not represent the stand of the University of Hong Kong. Dr Robert Ting-Yiu Chung, Director of Public Opinion Programme, is responsible for everything posted herewith, except for column articles and messages posted at the opinion platforms. Any responsibility, legal and otherwise, arising from any such item shall vest entirely with its author. The intellectual property of all information contained in this website, including questionnaire design and research reports, originally belongs to HKU POP unless specified otherwise. HKU POP opens their copyright to the world via this website, but would request all users to acknowledge their source properly.

HKU POP all rights reserved. This page is maintained by webmaster@hkupop.hku.hk.